

# MUNICIPAL BULLETIN MUNICIPAL

Of the CITY of MONTREAL

PUBLISHED EVERY SATURDAY  
MORNING

All communications relative to the Municipal  
Bulletin should be addressed as follows:

THE MUNICIPAL BULLETIN  
CITY HALL  
MONTREAL



TELEPHONE MAIN 4240

De la CITÉ de MONTRÉAL

PARAISANT LE SAMEDI MATIN

Toute communication concernant le Bulletin  
Municipal devra être adressée comme suit:

BULLETIN MUNICIPAL  
HOTEL DE VILLE  
MONTREAL

## DELIBERATIONS

### BUREAU DES COMMISSAIRES

Compte rendu de l'assemblée du 17 juillet 1913, a.m.

En l'absence de Son Honneur le Maire, M. le Commissaire Lachapelle préside; MM. Ainey et Godfrey.

1.—(15147-48) Sur recommandation de l'Ingénieur en Chef, il est

Résolu: D'autoriser la remise des dépôts suivants:

1° Rondou, Corlier & Cie, dépôt de \$400.00 fait en rapport avec la construction d'un égout dans la rue Royale, avenue du Parc, à l'égout existant;

2° Glibert, Paye & Cie, dépôt de \$300.00 fait en rapport avec la construction d'un égout dans la rue Napoléon.

2.—Une délégation présentée par M. le Docteur Poulin, demande au Bureau de faire des travaux de réparations au chemin de la rue Saint-Laurent, jusqu'à l'hôtel Côté.

L'Ingénieur en Chef, présent au Bureau, reçoit instructions de faire droit à cette demande.

3.—(15127) Soumis un rapport de l'Ingénieur en Chef, recommandant la construction d'un égout dans la rue Cartier, 300 pieds à l'est de la rue Gilford, en allant vers le nord.

Résolu: De référer ledit rapport à l'Ingénieur en Chef pour savoir si cette partie de la rue Cartier est une rue publique et ouverte au public, et au Médecin Officier de Santé, pour savoir si cet égout est nécessaire.

4.—Soumis un rapport du Trésorier de la Cité au sujet du renouvellement de l'emprunt de £750,000 sur bons du trésor, autorisé par le Conseil.

Résolu: D'autoriser le renouvellement desdits bons du Trésor à six mois, du 12 août prochain, au taux qui sera agréé par la Ville et la Banque de Montréal et que Son Honneur le Maire, et en son absence, le Pro-Maire, le Trésorier de la

### BOARD OF COMMISSIONERS

Report of meeting held on the 17th July 1913, a.m.

In the absence of His Worship the Mayor, Commissioner Lachapelle acted as Chairman; Messrs. Ainey and Godfrey.

1.—(15147-48) On the recommendation of the Chief Engineer, it was

Resolved: That the refund of the following deposits be authorized:

1. Rondou, Corlier & Co., deposit of \$400.00 made in connection with the construction of a sewer in Royal street, from Park avenue to the sewer which is now existing;

2. Glibert, Paye & Co., deposit of \$300.00 made in connection with the construction of a sewer in Napoleon street;

2.—A delegation, introduced by Dr. Poulin, asked the Board to have certain repairs made to the roadway of St. Lawrence street, as far as Côté's Hotel.

The Chief Engineer, being present, received instructions to comply with said request.

3.—(15127) Submitted a report from the Chief Engineer, recommending that a sewer be constructed in Cartier street, 300 feet east of Gilford street, northwards.

Resolved: That the said report be referred to the Chief Engineer, in order to know whether that part of Cartier street is a public street, opened to the public, and to the Medical Health Officer in order to know whether the said sewer is required.

4.—Submitted a report from the City Treasurer anent the renewal of the loan of £750,000 on the Treasury bonds, authorized by Council.

Resolved: That the renewal of the said Treasury bonds at six months from the 12th August next, at the rate which will be agreed to by the City and the Bank of Montreal, be authorized, and that His Worship the Mayor and in his absence, the Acting-Mayor, the City Trea-